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Zápis z jednání Valné hromady JčKSST z. s. 

Datum: 11.4.2024, zahájení v 16:30 hod., protože nebyl přítomen nadpoloviční počet delegátů 

s hlasovacím právem, bylo podle Stanov JčKSST zahájení posunuto na 17:00 hod. 

Místo: salónek restaurace JUVEL, České Budějovice  

Účast: 20 delegátů z oddílů s hlasovacím právem, 6 členů VV a RK bez hlasovacího práva, 4 hosté - 

členové oddílů  

Omluveni: zástupci ČAST z důvodu konání olympijské kvalifikace mixů v NTC Havířov 

Program: 

1. Zahájení 

2. Volba návrhové a mandátové komise 

3. Zpráva předsedy VV, plán na rok 2024 (včetně organizace ODM 2024 v Č.B.) 

4. Zpráva hospodáře – schválení účetní závěrky za rok 2023, rozpočet 2024 

5. Zpráva předsedy STK za sezónu 2023/2024 

6. Zpráva předsedy komise mládeže 

7. Zpráva předsedy komise rozhodčích 

8. Zpráva předsedy TMK 

9. Zpráva předsedy revizní komise – schválení změny stanov JčKSST, informace o webu 

10. Přestávka – občerstvení 

11. Schválení souboru usnesení 2-9 

12. Návrh na navýšení evidenčních poplatků od ČAST 

13. Návrh na zřízení pozice regionálního manažera ČAST 

14. Podnět Revizní komise JčKSST k projednání na Konferenci ČAST 

15. Diskuze účastníků 

16. Závěr 

Průběh: 

1. Zahájení, schválení programu  

a. Po uplynutí čekací doby 30 min. předseda Hložek zahájil náhradní Valnou hromadu, 

přivítal delegáty a hosty 

b. Za pracovního předsedu schůze byl navržen Pavel Hložek 

c. Předseda schůze se dotázal na doplnění programu, v jakém bodě – doplněn bod 6) 

Zpráva Komise mládeže – zprávu o činnost RSST J. Hradec v oblasti mládeže přednese 

Tomáš Mastný, činnost RCTM PT objasní Vladimír Martenek v rámci diskuze 

• Usnesení: Valná hromada volí pracovního předsedu Pavla Hložka 

• Usnesení: Valná hromada se bude řídit navrženým programem 

2. Volba mandátní a návrhové komise – za předsedu byl zvolen Petr Kvašňovský (Orel CB), dalšími 

členy byli zvoleni Zdeněk Šálený (SK Žimutice), Marek Bílý (Sokol Písek), Jaroslav Požárek (Sokol 

Strakonice) 

• Usnesení: Valná hromada volí mandátní a návrhovou komisi ve složení: 

Kvašňovský – předseda, Šálený, Bílý, Požárek – členové  

• Předseda mandátní komise konstatuje usnášeníschopnost konference – 

přítomno 20 delegátů s hlasovacím právem 

3. Zpráva o činnosti JčKSST, plán na další období – přednesl předseda VV Pavel Hložek  

a. Složení výkonného výboru 
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• Hložek – předseda, Vávra – místopředseda, Húska – hospodář, Dvořák – STK, 

Jungvirt – TMK, Růžička – KM (převzal funkci po VH 2023 od P. Mlezivy, který 

odstoupil), Tenglová – KR 

• Mátl, Hornych, Sekyra – revizní komise 

b. Činnost Výkonného výboru 

• V sezóně 2023-2024 probíhala činnost VV podle plánu, všechny soutěže 

proběhly bez narušení, dlouhodobé soutěže byly dokončeny dle plánu – viz 

zpráva STK, včetně turnajů BTM, KP, tréninků mládeže apod. – viz zpráva KM 

• VV se sešel celkem 5x – 28.8.2023, 2.10. a 13.11.2023, 15.1. a 11.3. 2024 

• Valná hromada se konala 20.4.2023 za účasti předsedy ČAST Zbyňka Špačka 

• bylo vydáno 6 Zpráv JčKSST pro oddíly – zápisy z jednání VV a VH, termínový 

kalendář, operativní úkoly řízení soutěží v kraji, organizace turnajů mládeže, 

nominace na KP a MČR, činnosti KCTM a RCTM, apod. 

• Podle úkolů z Valné hromady JčKSST 2023 byly jmenovány odborné komise, 

které se ovšem v tomto složení nescházely: 

o Komise STK – Dvořák, Krýsl, Húska 

o Komise KM – Růžička, Vávra, Soukup Richard (Pinec JH) 

o Komise TMK – Jungvirt, Vávra, Hynek Otakar (Sokol ST) 

• V průběhu sezóny 2023-24 došlo k obnovení činnosti Vladimíra Martenka 

jako trenéra RCTM PT – jedná se o posílení tréninků pro mládež, obnovené 

RCTM PT vykazuje velmi dobré výsledky – výkonnostní i metodické 

• pravidelně se konají tréninky KCTM pod vedením Michala Vávry – loni po 

celý rok 2023 40 tréninků, na jaře 2024 dalších 8 tréninků – účast na 

trénincích 5-8 hráčů (herny Sokol CB, Universita CB, Sokol Lišov) 

• dále probíhají kempy RCTM PT, konalo se 6 kempů na podzim 2023, 3 kempy 

na jaře 2024 (trenéři Martenek, Martenková, Štolka, Ryska, Svintek), účast 

vysoká mezi 15-20 hráči z okr. PT; od začátku roku 2024 RCTM PT dostalo 

paušální příspěvek na 1 trénink ve výši 2500 Kč, VV JčKSST chce tento paušál 

navýšit po zařazení hráčů z jiných okresů (ST, PI) 

• turnaje dospělých – v sezóně 2023-24 se konalo celkem 5 turnajů (Pedagog, 

Prachatice, Vodňany, Týn, Orel CB), účast rozdílná, dále KP dospělých 

(Prachatice) – nízká účast mužů (27), ženy žádné, úkol pro VV JčKSST – získat 

vyšší počet účastníků, motivovat je k účasti na OP a KP dospělých 

• žebříček a výsledky turnajů mládeže dělá nový předseda KM Milan Růžička, 

dále dává za kraj články na web ping-pong.cz; jeho činnost je velmi dobrá  

• Usnesení: Valná hromada schvaluje zprávu o činnosti VV JčKSST za období 

od poslední VH konané dne 20.04.2023. 

c. Plán na další období 

• Nadále bude kladen důraz na činnost s mládeží – 1 krajské KCTM + regionální 

RCTM (PT) – VV posoudí změny v organizaci KCTM od sezóny 2024-2025 

• Bude kladen důraz na reprezentaci kraje (účast mládeže na MČR, BTM ČR aj.) 

– VV posoudí výši podpory na reprezentaci kraje (paušál za účast na MČR) 

• Organizace ODM 2024 v Českých Budějovicích – turnaj ve stolním tenisu se 

bude konat na Výstavišti CB ve dnech 24.-26.6.2024, hlavním pořadatelem je 
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JčKSST, ředitelem turnaje je předseda Hložek, účast 140 dětí a trenérů z celé 

ČR, nominace 8 hráčů U13, U15 a 2 trenérů za JčKSST byla provedena  

• Během turnaje proběhne školení rozhodčích lic. B – přihlášeno 8 rozhodčích, 

z toho 5 jihočeských, předseda Hložek ještě vyzve členy oddílů k vyšší účasti 

• Probíhají tréninky účastníků ODM – 2x týdně, účast vždy 6 hráčů ve středu, 

12 hráčů v sobotu, trenéři Růžička, Vávra, Martenek, jsou organizovány od 

března do června 2024, celkem 16 týdnů a 24 tréninků – ze strany dětí a 

rodičů je velký zájem o účast 

• Usnesení: Valná hromada zavazuje VV podporovat práci s mládeží, činnost 

KCTM a RCTM PT, tréninky ODM  

• Valná hromada zavazuje VV kvalitně zajistit organizační průběh turnaje 

ODM ve dnech 24.-26.6.2024, včetně co nejlepších výsledků jihočeských 

účastníků v kategoriích U13 a U15 

 

4. Zpráva o hospodaření 2023, rozpočet 2024 – přednese Húska 

a. Rok 2023: Výnosy 590 tis. Kč x náklady 705 tis. Kč, ztráta -115 tis. Kč, na účtu 

k 28.3.2024 cca 762 tis. Kč, z toho 561 tis. Kč termínovaný vklad 

b. Granty: ČAST 180 tis. Kč – pokrývá KCTM, turnaje, kempy; Jihočeský kraj 156 tis. Kč, 

na organizaci turnaje ODM 2024; byla podána ještě další žádost na svazovou činnost 

JčKSST – také v ní jsou náklady na ODM (rozhodčí, dresy, tréninky ODM apod.), JčK o 

žádosti rozhodne v 06-2024, pak bychom měli na ODM rozpočet přes 200 tis. Kč 

c. Rozpočet na rok 2024 – výnosy 840 tis. Kč, náklady 810 tis. Kč, zisk 30 tis. Kč; 

v úspornější verzi výnosy 750 tis. Kč, náklady 740 tis. Kč, zisk 10 tis. Kč 

d. V roce 2024 budou nadále vybírány členské příspěvky ve výši 500 Kč na každý oddíl, 

který má družstva zapojená do krajských soutěží 2024-2025, dále poplatky za 

přihlášky do soutěží, neaktivní mládež, evidenční poplatky za členy oddílů 

• Usnesení: Valná hromada schvaluje Zprávu o hospodaření JčKSST za rok 

2023. Ztráta 114.782,- Kč v roce 2023 bude pokryta ze zisků z let minulých. 

• Usnesení: Valná hromada schvaluje zvýšení rozpočtu na rok 2024 – 

důvodem je navýšení příspěvku ČAST na 180 tis. Kč a schválený příspěvek 

Jihočeského kraje ve výši 156 tis. Kč na organizaci turnaje ODM 

5. Zpráva komise STK – předseda Dvořák  

a. Byly sehrány 3 soutěže mužů, divize žen, počet 63 družstev – do 3. ligy postupuje 

vítěz divize mužů Sokol Hluboká A, vítěz divize žen Sokol České Budějovice hraje 

kvalifikaci o 2. ligu; Český pohár 17 družstev – postupují 4 družstva do 2. stupně ČP 

b. Členská základna k 30.3.2024 – 1758 členů, 99 oddílů 

6. Komise mládeže – předseda Růžička 

a. KSST pořádalo v sezóně 2023-24 32 turnajů pro mládež (U11 9 turnajů, U13 8 

turnajů, U15 9 turnajů, U19 6 turnajů) 

b. Počty účastníků U11 22 CH+14 D, U13 38 CH+17 D, U15 50 CH+20 D, U19 37 CH+16 D 

c. Svaz podporuje tréninky KCTM, RCTM PT a ODM ke zvýšení výkonnosti mládeže 

7. Komise trenérsko-metodická – Jungvirt  

a. Počty trenérů: lic. A 1, lic. B 6, lic. C 29, lic. D 51 

b. Probíhají školení a doškolení trenérů lic. C a D – loni 1, letos 2 
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8. Komise rozhodčích – Tenglová  

a. Počty rozhodčích: lic. M 1, lic. NU 2, lic. A 4, lic. B 17, lic. C 69, lic. K 85 

b. Probíhají školení rozhodčích lic. K – školí Tenglová 

c. Během ODM ve dnech 23.-26.6. se bude konat školení rozhodčích lic. B – zatím 5 

nových rozhodčích z jižních Čech 

9. Komise revizní – Mátl  

a. Navrhují se změny stanov podle důvodové zprávy – přednesl Mátl, viz nové stanovy 

b. Aktuální stav založení samostatných webových stránek JčKSST – přednesl Mátl 

c. Podnět k orgánům ČAST (Konference, Rada krajů) o činnosti Dozorčí rady, její 

kontrole hospodaření dceřiné společnosti TT Marketing s.r.o. – projednáno 

v samostatném bodě 15) této Valné hromady 

d. Kontrola hospodaření JčKSST – přednesl J. Hornych, zpoždění plateb poplatků při 

zahájení sezóny – je tak ohroženo zahájení soutěží, VV musí přijmout pokyny oddílům 

v Ekonomické směrnici do konce 05-2024; kontrola výdajů spolku v pořádku; kontrola 

hospodaření spolku 2023 a čerpání rozpočtu 2023 – ztráta 114.782,- Kč způsobena 

neposkytnutím plánované dotace - město CB na trenéry a Jihočeský kraj pro 

sportovní svazy; hospodaření 2023 – příjmy a výdaje v pořádku  

• Usnesení: Valná hromada schvaluje zprávy odborných komisí JčKSST 

• Valná hromada schvaluje změnu stanov JčKSST z.s. dle předloženého 

návrhu  

• Valná hromada bere na vědomí aktuální stav samostatných webových 

stránek – zahájení provozu se startem nové sezóny 2024-2025 

10. Přestávka – občerstvení 

11. Soubor usnesení k bodům 2-9 

a. Předseda Návrhové komise přečetl soubor usnesení k bodům 2-9 programu Valné 

hromady JčKSST – tato usnesení Valná hromada schvaluje vzhledem k činnosti JčKSST 

b. Přijatá usnesení k bodům 2-9: 

• Valná hromada volí pracovního předsedu Pavla Hložka 

• Valná hromada se bude řídit navrženým programem 

• Valná hromada volí mandátní a návrhovou komisi ve složení: Kvašňovský – 

předseda, Šálený, Bílý, Požárek – členové. Předseda mandátní komise 

konstatuje usnášeníschopnost Valné hromady – přítomno 20 delegátů 

s hlasovacím právem 

• Valná hromada schvaluje zprávu o činnosti VV JčKSST za období od 

poslední Valné hromady konané dne 20.04.2023. 

• Valná hromada zavazuje Výkonný výbor podporovat práci s mládeží, 

činnost KCTM a RCTM PT, tréninky ODM  

• Valná hromada zavazuje Výkonný výbor kvalitně zajistit organizační průběh 

turnaje ODM ve dnech 24.-26.6.2024, včetně co nejlepších výsledků 

jihočeských účastníků v kategoriích U13 a U15 

• Valná hromada schvaluje Zprávu o hospodaření JčKSST za rok 2023. Ztráta 

114.782,- Kč v roce 2023 byla pokryta ze zisků z let minulých. 



Zápis z jednání Valné hromady JčKSST z.s., České Budějovice, 11.4.2024 

5 
 

• Valná hromada schvaluje zvýšení rozpočtu na rok 2024 – důvodem je 

navýšení příspěvku ČAST na 180 tis. Kč a schválený příspěvek Jihočeského 

kraje ve výši 156 tis. Kč na organizaci turnaje ODM 

• Valná hromada schvaluje zprávy odborných komisí JčKSST  

• Valná hromada schvaluje změnu stanov JčKSST z.s. dle předloženého 

návrhu  

• Valná hromada bere na vědomí aktuální stav samostatných webových 

stránek – zahájení provozu se startem nové sezóny 2024-2025 

c. Valná hromada schválila tato usnesení jednohlasně 18 hlasy – 2 členové s hlasovacím 

právem odešli z jednání VH před projednáním tohoto bodu 11 

12. Návrh na zvýšení evidenčních poplatků od ČAST – přednesl Hložek 

a. Zdůvodnění viz návrh ČAST 

b. Přítomní delegáti diskutovali návrh na zvýšení příspěvku od ČAST: dospělí hráči – 500 

Kč, mládež – 400 Kč, ostatní členové – 100 Kč 

c. Příspěvky budou vybírat krajské svazy, ponechají si částky ve výši dospělí 300 Kč, 

mládež 200 Kč, ostatní 100 Kč, částky nad touto hranicí odvedou ČAST – to z nich 

chce financovat rozvojové regionální projekty, zejména činnost region. manažerů 

d. Přítomní delegáti neschvalují navýšení příspěvků na uvedenou výši, zejména jejich 

využití pro regionální manažery; pokud je nutné navýšení příspěvků, tak pouze 

v nezbytně nutné výši požadované Národní sportovní agenturou (200 Kč na člena) 

e. Navýšení poplatků nelze zdůvodňovat inflací, vyššími příspěvky u jiných sportů apod. 

– přítomní delegáti se domnívají, že právě s ohledem na zvyšování provozních 

nákladů oddílů by měly příspěvky zůstat zachovány v původní výši, aby oddíly ušetřily 

aspoň ty prostředky, jejichž výši mohou ovlivnit 

• Usnesení: Valná hromada zavazuje předsedu Pavla Hložka, aby na 

Konferenci ČAST dne 20.4. v Praze hlasoval proti zvýšení evidenčních 

poplatků.  

• Při hlasování o zvýšení poplatků z 18 přítomných delegátů hlasovalo 14 

proti zvýšení, 1 pro zvýšení a 3 se zdrželi hlasování. 

13. Návrh na zřízení pozice regionálního manažera ČAST – přednesl Hložek 

a. Zdůvodnění viz návrh ČAST 

b. Přítomní delegáti vyjádřili přesvědčení, že zavedení pozice regionálního manažera je 

zbytečné, jeho činnosti by se dublovaly s činnostmi Výkonného výboru JčKSST 

c. Regionální manažeři mají být zavedeni od podzimu 2024 ve dvou pilotních regionech 

– delegátům není jasné, jak budou využity peníze vybrané v ostatních regionech, 

jedná se celkem o 4,5 mil. Kč; na krajské úrovni existuje obava, že peníze nebudou 

využity ve prospěch regionů, ale spotřebovány na centrální úrovni rozpočtu ČAST 

d. Doporučení: pokud zvýšit evidenční poplatky, pak pouze tak, aby byly splněny 

požadavky NSA (hráči 300 Kč, mládež 200 Kč, ostatní 100 Kč, celkem 6,5 mil. Kč), 

ponechat tyto peníze v krajích; pilotní projekty regionálních manažerů financovat 

z jiných zdrojů; pouze kdyby se osvědčily, uvažovat o plošném zvýšení poplatků 

• Usnesení: Valná hromada zavazuje předsedu Pavla Hložka, aby na 

Konferenci ČAST hlasoval proti zavedení pozice regionálních manažerů 



Zápis z jednání Valné hromady JčKSST z.s., České Budějovice, 11.4.2024 

6 
 

• Při hlasování o regionálních manažerech z 18 přítomných delegátů 

hlasovalo 16 proti jejich zavedení, 0 pro a 2 se zdrželi hlasování. 

14. Podnět Revizní komise JčKSST k projednání na Konferenci ČAST – přednesl Hložek 

a. Podnět byl předložen Radě krajů dne 24.3.2024, hospodaření TT Marketing s.r.o. zde 

vysvětlil hospodář ČAST Ing. Brothánek – ze strany zúčastněných členů Rady krajů 

nebyly připomínky 

b. Svoji roli v kauze Sokol vysvětlil Ing. Jiří Juřena, předseda Dozorčí rady ČAST – bylo 

vysvětleno uspokojivě, dále vysvětlil svůj souběh funkcí v Sokolu a ČAST – ze strany 

zúčastněných členů Rady krajů nebyly připomínky 

c. Na základě těchto vysvětlení předseda Hložek navrhl, aby podnět Konferenci ČAST 

nebyl předložen, stačilo projednání na společné Radě krajů a VV ČAST dne 24.3.2024 

– delegáti Valné hromady JčKSST souhlasí s tímto postupem a schvalují toto usnesení: 

• Usnesení: Valná hromada bere na vědomí podnět a doporučení Revizní 

komise JčKSST dle předloženého materiálu. Valná hromada doporučuje 

finanční a personální audit v rámci ČAST, včetně dceřiné společnosti TT 

Marketing s.r.o. 

15. Diskuze účastníků 

a. V diskuzi vystoupil jediný účastník – zástupce oddílu Šumavan Vimperk, trenér RCTM 

PT Vladimír Martenek. Vzhledem k obsáhlosti jeho příspěvku byl požádán, aby jej 

vypracoval písemně a zaslal předsedovi. Ten na jeho připomínky písemně odpoví a 

tuto diskuzi přiloží jako přílohu k bodu 15) zápisu z jednání Valné hromady. 

Shrnutí odpovědí na připomínky: 

− Příspěvky na cestovné účastníkům nominovaným na MČR budou poskytnuty, jejich 

výši projedná VV v květnu 2024 (cestovné, případně ubytování). Směrnice JčKSST č. 1 

o cestovních náhradách 2024 se na tyto případy nevztahuje! 

− Práce s mládeží – nutno zavést plán činnosti, termíny tréninků KCTM zanést do 

kalendáře, tréninky ODM plán mají, ale měly být zahájeny dříve, požadovaná schůzka 

s rodiči proběhla 13.4. ve Štěpánovicích, organizace tréninků odpovídá možnostem 

(počet stolů, počet nominovaných, požadovaný sparing a zásobník může být na úkor 

menšího počtu účastníků, což VV nepodporuje) – nominace na ODM odpovídá účasti 

na BTM a MČR – kritické připomínky v řadě případů relevantní, budou řešeny na 

Komisi mládeže a VV JčKSST; tréninky ODM jsou pouze dočasné do 06-2024 – nyní 

nahrazují tréninky KCTM, v sezóně 2024-2025 budou v tomto formátu zavedeny nové 

tréninky KCTM, nutno zvýšit podporu kategorií U11 a U13 

− Práce komisí – komise se nescházejí, rozhodnutí přijímají pouze jejich předsedové, 

nutno zajistit systematickou práci komisí, pokud budou pracovat, odpadne řada 

problémů s mládeží, školením trenérů a rozhodčích – nutno projednat na VV a 

zjednat nápravu 

− Zvýšení evidenčních poplatků, regionální manažer – viz body 12 a 13 tohoto zápisu 

16. Závěr Valné hromady, ukončení – předseda Hložek 

a. Příští termín Valné hromady – duben 2025, příští termín VV 6.5. nebo 13.5.2024 

Zapsal dne 19.4.2024 

Pavel Hložek, předseda VV JčKSST 


